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Abstract (en)
[origin: WO8501476A1] A method and device for checking the printing quality of matrix or liquid jet printers (2). A character (3) is printed in the
paper margin and is optically sensed in connection with line shift. The signal pattern from the symbol is compared with a predetermined pattern
corresponding to a correct reproduction of the character. An alarm signal is sent if there is a difference between the signal patterns.

Abstract (fr)
Procédé et dispositif pour contréler la qualité d'impression d'imprimantes matricielles ou a jets de liquide (2). Un caractere (3) est imprimé dans
la marge du papier et est détecté optiquement avec le retour a la ligne. On compare le modéle de signal provenant du symbole avec un modéle
prédéterminé correspondant a une reproduction correcte du caractere. Un signal d'alarme est émis s'il y a une différence entre les modeéles.
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